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چه کسی در تشکیل پرونده رادوشوویچ مقصر است؟
سرپرست ســابق باشگاه پرســپولیس با عمل نکردن به توافق این باشگاه و 

رادوشوویچ پرونده ای یک میلیون دلاری ایجاد کرده است.
به گزارش ایسنا، بوژیدار رادوشوویچ که در دوره  مدیریت سید مجید صدری از 
پرسپولیس از این باشگاه جدا شد، حالا با حکم کمیته وضعیت فیفا، پرسپولیس 
را محکوم به پرداخت ۸۶۶ هزار یورو کرده است و سرخ ها که به تازگی از کوران 
پرونده های مالی خارج شده بودند، با پرونده جدیدی روبه رو شدند. اما به راستی 

پرونده رادوشوویچ چطور علیه پرسپولیس تشکیل شد؟
در دروه مدیریت سید مجید صدری، رادوشوویچ در مقطعی به خاطر اختلاف 
نظر با ابراهیم شکوری به کشورش سفر کرد و حاضر به بازگشت نبود. از آنجایی 
که در آن مقطع این دروازه بان مطالباتی از پرسپولیســی ها داشت، عملا از نظر 
قانونی می توانست قرارداد خود را فسخ و تمام مبالغ قراردادش مربوط به سه فصل 
بعد را بگیرد. با این حال در آن زمان  پس کشــمکش های فراوان و تماس های 
که یحیی گل محمدی با رادوشوویچ برقرار کرد، این درازه بان به ایران بازگشت و 

حاضر به ادامه  همکاری با سرخ ها شد.
رادوشــوویچ پس از بازگشت، با جعفر سمیعی مدیرعامل وقت باشگاه توافق 
کرد که پرسپولیســی ها به جای اینکه مطابق بندهای قــرارداد به او پرداختی 
داشته باشــند، هر زمانی منابع مالی لازم را داشتند و به بازیکنان پول پرداخت 
کردند، به رادوشــوویچ هم پرداختی داشته باشند. با این حال با جدایی سمیعی 
و آمدن مجید صدری به عنوان سرپرست باشگاه، پرسپولیس عملا به این توافق 
پایبند نبود. در شــرایطی که پرسپولیس دیدار برابر الهلال عربستان در مرحله 
چهارم نهایی لیگ قهرمانان آســیا را در پیش داشــت، صدری با تامین مبلغی، 
مطالبات بازیکنان مربوط به فصل گذشــته را پرداخت کرد اما هیچ پرداختی به 
رادوشــویچ نداشت. در ادامه ۲۰ درصد دیگر از مطابات بازیکنان مربوط به فصل 

جدید هم به حسابشان واریز شد اما باز هم رادوشوویچ پولی دریافت نکرد.
رادوشوویچ حدود دو ماه بعد از آخرین پرداختی باشگاه به بازیکنان، یعنی ۱۶ 
آذر ۱۴۰۰ به باشگاه پرسپولیس رفت تا ۱۹۶ هزار یورو مطالبات خود را دریافت 
کند اما صدری فقط ۵۰ هزار یورو از طلبش را پرداخت کرد  و به این دروازه بان 
وعده داد ۲۰ روز بعد، ۳۰ هزار یورو دیگر به او بپردازد. همین امر هم باعث شد 

راوشوویچ با ناراحتی محل باشگاه را ترک و همان شب از ایران برود.
مدیرعامل وقت باشــگاه پرسپولیس در شــرایطی که می دانست رادوشوویچ 
ســه فصل با این باشگاه قرارداد دارد و به خاطر دریافت نکردن مطالباتش عملا 
حق قانونی فســخ و مطالبه تمام مبلغ قراردادش مربوط به سه سال را دارد، به 
جای اینکه به توفق باشــگاه به او )پرداخت مطالبات در زمان پرداختی به سایر 
بازیکنان( پایبند باشد، عملا راهی را طی کرد که حالا پرسپولیس یک دروازه بان 
خوب را از دست داده و باید حدود یک میلیون دلار هم به او بپردازد. این یعنی 
مدیری که روزی در یک نشســت خبری مدیران سابق باشگاه را به پاسخگویی 
درباره تصمیماتشان دعوت کرده بود، حالا خود پرونده ای یک میلیون دلاری علیه 

پرسپولیس ایجاد کرده و پاسخی هم برای این موضوع نداده است.

نگاه

یک کارشــناس فوتبال اعتقاد دارد تیم ملی ایران در 
دوره حاضر از کیفیت کمتری نسبت به نسل ۹۸ برخوردار 

است اما در عین حال تیم باکیفیتی است.
حســین فرکی در گفت وگو با ایسنا، درباره هم گروهی 
ایــران با انگلیس، آمریکا و برنده پلی آف اروپا )برنده ولز با 
اوکراین یا اسکاتلند( در جام جهانی و شوخی با هم گروهی 
ایران با دو تیمی که در عرصه سیاست تقابل هایی با آن ها 
دارد گفت: کسانی که شوخی می کنند، کسانی هستند که 
اتفاقا در صحنه فوتبال هســتند و برایشان حاشیه ها مهم 
است. کســانی که در فوتبال بودند و بازی کردند و به هر 
حال تجربه دارند و خبره هســتند، مانند امیر حاج رضایی 
این مســابقات را بررســی می کنند که صحبت هایشــان 

منطقی و واقع بینانه است.
انگلیس که تاریخچه مشــخصی دارد. ما با آمریکا هم 
بازی کرده ایم و یک مســاوی و یک پیروزی داریم. این بار 
شــرایط متفاوت است. از بین اسکاتلند، ولز و اوکراین هم 
یکی در گروه ما خواهد بود. ما گروه سختی داریم و اصلا 

هم شوخی بردار نیست.
از کوزه برون همان تراود که در او است

او با اشاره به وضعیت تیم ملی ایران و آماده سازی این 
تیم قبــل از این رقابت ها گفت: از کوزه برون همان تراود 
که در او اســت. باید مشخص شود که تا جام جهانی چه 
کار می کنیم. الان رئیس ما کیست؟ فدراسیون فوتبال را 
چه کســی اداره می کند؟ با کــدام تیم ها بازی می کنیم؟ 
از الان به فکر چه هســتیم؟ آیا می خواهیم مثل آدم های 
سیاســی مانور دهیم؟ برخی هم به شــوخی می گیرند و 
با مســائل سیاســی قیاس می کنند و انگلیس و آمریکا را 

دشمن می گیرند.
 در ورزش جایــی برای سیاســت نیســت و باید نگاه 

ورزشی داشت.
انگلیس متفاوت تر از دوره های قبل خواهد بود

مربی سابق تیم ملی فوتبال ایران با اشاره به شرایط تیم 
ملی انگلیس و متحول شــدن این تیم طی تورنمنت های 
اخیر خاطرنشان کرد: بدون شک انگلیس تیم قدرتمندی 
اســت. در دوره های قبل هم با برخی اتفاقات ناکام بوده و 
مثلا در جام جهانی ۷۸ آرژانتین با ضربه دســت مارادونا 

برنده این مسابقه شد.
 همــه ما می دانیم که انگلیس یک تیم متحول شــده 
است و بازیکنان بزرگی در لیگ برتر دارد و مربیان بزرگی 
در این کشــور کار می کنند. قطعــا انگلیس در این دوره 

متفاوت تر از دوره های دیگر است.
فرکی با اشاره به سبک متفاوت فوتبال انگلیس توضیح 
داد، ســبک فوتبالمان خیلی با فوتبال انگلیس جور شد. 
ما یک تجربه تقابل با اســکاتلند در جــام جهانی ۷۸ را 
داریم. بازی کردن با سبک فوتبال انگلیسی سخت است. 
سبک فوتبالشان به نحوی اســت که تیم های آسیایی به 
مشکل می خورند. فوتبال آن ها فیزیکی و سرعتی است و 
به علت نوع بازی خوب، روی ارسال ها و ضربات ایستگاهی 

خطرناک هستند.
آمریکا بهتر از نسل ۹۸ خود است

این کارشــناس فوتبال در پاســخ به این ســوال که 
اظهاراتی مبنی بر اینکه ایران باید آمریکا را شکست دهد، 
در میان برخی فوتبالی ها دیده می شود، گفت: اینکه باید 
ببریم یک بحث اســت ولی به صــورت عملی یک بحث 

دیگر است. 
آمریکا نسبت به تیم ۹۸ باتجربه تر شده و بازیکنانی را 
در تیم خود دارد کــه در انگلیس بازی می کنند. مطمئنا 
شــرایطی که در این دوره دارند با دوره های قبل متفاوت 

اســت. فکر می کنم ما هم تیم ملی خوبی داریم. البته به 
نظرم تیم ملی ۹۸ بهتر از تیم ملی فعلی است.

تیم ملی ۹۸ ما بهتر از نسل فعلی ایران است
او دربــاره اینکه بر چه مبنایی چنیــن نظری دارد در 
حالی که کارشناســان مختلفی معتقدند تیم فعلی نسل 
طلایی ایران اســت، اظهار کرد: تک تک بازیکنان امروزی 
را کنــار بازیکنان ۹۸ بگذارید. خودتان تفاوت ها را متوجه 
می شوید. شاید در دو، ســه پست نسبت به ۹۸ بازیکنان 
بهتری داشتیم باشیم. بازیکنانی مانند طارمی و امیری یا 
دروازه بان های ما مطمئن هســتند اما در مقایسه با بقیه 
بازیکنــان مانند مهدوی کیا، خــداداد عزیزی، علی دایی، 
احمــد عابدزاده و ... نمی توان گفت که نســل فعلی بهتر 

است. 
کاملا مشخص می شود و می توانید نظرخواهی کنید که 
من مطمئنم نسل ۹۸ بهتر است. الان هم بازیکنان ما یک 
مقدار بهتر از دوره های قبل شده اند و تجربه خوبی از جام 
جهانی دارند. در مجموع این آمریکا و این ایران متفاوت از 

نسل های ۹۸ خود هستند.
آمادگی بازیکنان برای جام جهانی مهم است

فرکی درباره شــرایط آماده ســازی تیم ملی و کمبود 
بازی هــای تدارکاتی بــزرگ در ادوار مختلف جام جهانی 
گفت: اگر بازی تدارکاتی بزرگ هم داشته باشیم، بخشی 
از آماده سازی اســت که می تواند شرایط را بهتر کند. اگر 
بازی هم خوب باشــد در یک بخشی به ما کمک می کند. 
الان مشــکل ما صرفا این نیست که بازی تدارکاتی خوبی 
داشــته باشــیم بلکه باید اردوی خوبی داشــته باشــیم. 

بازیکنان ما در شرایط خوبی باشند.
 ما در ۲۰۰۶ با بدشانســی مواجه بودیم و هاشیمان و 
علی کریمی مصدوم بودند. چند بازیکن دچار مشــکل و 

کمر درد بودند.
وی ادامه داد: باید ببینیــم تا آن موقع چه اتفاقی رخ 

خواهد داد.
مشــکلی که در ۲۰۰۶ داشــتیم این بود که تیم های 
مطــرح با ما بــازی نمی کردند. اگر با کرواســی هم بازی 
کردیم به خاطر ارتباط برانکو بود. با همه مشــکلات دو، 
سه بازی تدارکاتی خوب انجام دادیم. مشکل بزرگ دیگر 
ما هم علی آبادی بود که سودای ریاست فدراسیون فوتبال 

را داشت.

دلیلی ندارد دنبال مربی خارجی دیگری باشیم
مربی ســابق تیم ملی فوتبال ایران دربــاره اظهارات 
متفاوت درباره آینده همکاری با اسکوچیچ نیز اظهار کرد: 
به هر حال بارها و بارها نقطه نظراتم را درباره این ســوال 
خیلی شفاف گفتم. در شرایطی آقای اسکوچیچ تیم ملی 
را قبول کرد که شــرایط خیلی سختی بود. اسکوچیچ هم 
به هر حال آماده بود که تمام توانایی خود را برای تیم ملی 
بگذارد. ضمن اینکه تیم ملی خوبی داریم. اســکوچیچ هم 
این تیم را به جام جهانی برده اســت، به نظرم هیچ دلیلی 
نداریم که بخواهیم بگوییم او برای جام جهانی نباشــد و 
به دنبال گزینه دیگری از نوع خارجی باشیم. واقعا درباره 

مربی تیم ملی در جام جهانی بحث ندارم.
کدام مربی خارجی دیگری تضمین می دهد از 

دور گروهی صعود می کنیم؟
وی با بیان اینکه هیچ مربی خارجی ای برای صعود تیم 
ملی از دور گروهی تضمین نمی دهد گفت: کسی را دارید 
که به جای اســکوچیچ تضمین دهد که ایران از گروهش 
بالا می رود؟ مشــکل ما هم همین اســت. نباید احساسی 

برخورد کنیم.
 باید مشــکلات فوتبالمان را کنــار همدیگر بگذاریم 
و ببینیم مشــکلات حل می شــود؟ بعد فکــر کنیم که 
الان مشــکل ما اســکوچیچ اســت یا نه. یا برخی ها فقط 
می خواهند فــردی را جای اســکوچیچ بیاورند که رانت 
خودشان را داشته باشــند و در جام جهانی هم در همان 
جایگاه همیشگی باشیم و اتفاقی نیفتد جز اینکه برخی به 
رانت خودشان برســند. مانند آنچه در ماجرای ویلموتس 
رخ داد. مــا تیم خوبی داریم و ایــن تیم خوب هم تحت 
رهبری اســکوچیچ به جام جهانی صعود کرده و پاداشش 

هم حضور در این رقابت ها است.
فرکی اضافه کرد: وقتی تیم خوبی داریم و اســکوچیچ 
هم شناخت لازم را دارد چرا یک آدم دیگر بیاوریم و پول 
بدهیم که او هم کار اسکوچیچ را می کند؟ در داخل کشور 
نظرات مختلف اســت و من هم احترام می گذارم. این یک 

سلیقه است.
 سلیقه من این است که اســکوچیچ بماند. اگر درباره 
مربی داخلی بحث می کنید، موضوع چیز دیگری اســت. 
الان اسکوچیچ سابقه مربیگری دارد و تیم هم خوب است. 

از کادر فنی حمایت کنیم تا به سمت موفقیت برود.

سرمربی سابق سپاهان می گوید عدم تمرکز سپاهانی ها 
باعث شکست مقابل التعاون شد نه نبود یک یار کمتر.

منصور ابراهیم زاده در گفت وگو با ایسنا درباره شکست 
۳ بر صفر ســپاهانی ها مقابل التعاون عربستان اظهار کرد: 
ســپاهان در شروع بازی و تا دقیقه ۱۰ با سیستم ۴-۳-۳ 
بازی خود را دنبال کرد. آن ها با ســه هافبک مرکزی بازی 
می کردنــد که یک بازیکن عقــب و دو بازیکن جلو بودند. 
در زمان دفاع کردن هم ســروش رفیعی عقب تر می آمد و 
احمدزاده جلوی هافبک ها بازی می کرد. التعاون با سیستم 
۱-۴-۱-۴ در دفــاع و در حملــه ۳-۳-۴ بــازی می کرد. 
تفکرات التعاون بــازی روی زمین بود و بازیکنانش را بین 
خط دفاع و هافبک ســپاهان صاحب توپ می کرد. سپاهان 
مثل همیشــه از سرعت احمدزاده، حسینی و یا اسماعیلی 
فر اســتفاده می کند. در ســمت چپ شــهباززاده را بازی 
می دادنــد و دلیلش این بود که وقتــی نورافکن به حمله 
اضافه می شــود، شهباززاده می تواند حتی در نقش مهاجم 

ظاهر شود.
او در مورد ۱۰ نفره شــده سپاهان در دقیقه ۱۰ گفت: 
التعــاون باتوجه به اشــتباه ولســیانی و پورقاز به هدفش 
رســید. در این صحنه پورقاز جا مانده بود و ولسیانی رفت 
او را پوشــش دهد. پورقاز هم داشت برمی گشت که جای 
ولســیانی را پر کند اما آنقدر مطمئن بود، ســریع جای او 
را نگرفت و به کندی حرکت کرد. وقتی ولســیانی اشتباه 
کرد و لیز خورد ، پورقاز به ســرعت می خواســت برود اما 
نتوانست تعادلش را حفظ کند و در نهایت این اتفاق افتاد 
و اخراج شــد. روی گل اولی هم که سپاهان دریافت کرد، 
تمام بازیکنان قد بلند این تیم برای دفاع آمده بودند. این 
صحنه هیچ ارتباطی به اخراج پورقاز نداشــت چون همه 

بازیکنان سر زن سپاهان حضور داشتند.
ابراهیم زاده در مورد گل اولی که سپاهان خورد، توضیح 
داد: تعداد نفرات سپاهان در خط دفاعی بیشتر از بازیکنان 
التعاون بود و در این خط نســبت به حریف برتری عددی 
داشتند. به خاطر ســر زنی بازیکنان حاضر در آن صحنه، 
دیگر بازیکنان نرفتند و درگیر نشدند. گلی که التعاون زد 
ربطی به یار کمتر سپاهان نداشت. نکته دیگه این بود که 
سپاهانی ها چگونه حمله می کردند. با وجود بازیکن کمتر 

در زمیــن حریف پاس کاری می کردند و حتی ســه کرنر 
هم گرفتنــد. راهش توپ پلند بود که یــک بار روی این 
حرکت کرنر گرفتند. باید راه را پیدا می کردند. برای حمله 

بلافاصلــه باید مغانلو را با توپ بلند صاحب توپ می کردند 
که متاسفانه این کار انجام نشد.

او با بیان این که گل دوم نماینده عربســتان روی زمین 

زده شــد، گفت: به نظر من عربســتانی ها خوب تجزیه و 
تحلیل کرده بودند. ســرمربی التعاون یک دفاع وسط قد 
بلنــد و گردن کلفت را در این بازی مقابل مغانلو قرار داده 
بود که در بازی قبل او را بازی نداده بود. می خواســت او را 
با مغانلو درگیر کند. در نیمه دوم سپاهان با همان سیستم 
بازی کرد اما حریف تغییر سیستم داد و تعداد هافبک های 
خود را بیشــتر کرد. درست است فضاز وجود داشت اما در 
نهایت عدم تمرکز سپاهانی ها باعث شکست شد و کمبود 
نفرات دلیل کمتری داشــت. ســپاهان می توانست زودتر 
تغییرات خود را اعمال کند چون بازیکنان تمرکز نداشتند 
و مثــلا شــادابی را در چهره نورافکن نمی دیدیم. شــکل 
ایستادن نورافکن و جهانی اشتباه بود و هر دو رو به دروازه 
خودی ایستاده بودند و فضای پشت سرشان را نمی دیدند.

این پیشکســوت فوتبال عنوان کرد: روی گل سوم هم 
میلاد جهانی و نورافکن توجهی به بازیکن التعاون نداشتند 
و آن ها خیلی راحت گل سوم را زدند. تیم آن ها زمان های 
پاس دادن شــان خوب بود و در نهایت هم توانستند موفق 
شــوند اما به نظر من ســپاهان در بازی بعدی می تواند با 
تمرکز بیشتری مقابل این تیم بازی کند. نقطه قوت حریف 
مهاجم شــان بود و باید حریف را مجبور کنند با توپ های 
بلند کار کنند. خصوصیت خوب ســپاهان این است که از 
جلو خوب دفاع می کند چون بازیکنان درگیر شونده خوبی 
دارد امــا در ایــن بازی کمی عقب بودیم. ســپاهان نباید 
به التعاون اجازه بازی کوتــاه دهد و تلاش کند توپ های 

برگشتی و سوم را صاحب شوند.
او درباره تفکر هجومی نویدکیا و سپاهانی ها بیان کرد: 
همیشــه باید تعادل حفظ شــود و هر بازی هم شــرایط 
خــودش را دارد. در بــازی قبل در دقایــق آخر بازی گل 
خوردیم و سخت است فقط حمله کنیم و مسائل دفاعی را 
نبینیم. یک اصل در فوتبال می گوید همان موقع که دارید 
حملــه می کنید، به دفاع فکر کنید. برعکس در زمان دفاع 
هم باید به حمله فکر کنید و طراحی داشته باشید. سپاهان 
همیشــه دو دفاع وسط داشته و دو دفاع چپ و راست که 
بســیار به جلو اضافه می شدند. تیم می تواند دو هافبک هم 
داشته باشــد و یک مربع را تشکیل دهد تا این دو هافبک 
بتوانند کمک کنند. باید به مسائل دفاعی بیشتر فکر کنند.

حسین فرکی: 

تیم ۹۸ بهتر از تیم ۲۰۲۲ است
چه مشکلی داریم که اسکوچیچ را برکنار کنیم؟

سرمربی سابق سپاهان: 

سپاهانی ها در مقابل التعاون  تمرکز نداشتند

تعلیق جودو باعث شد تا به کشتی وارد شود و در مدت 
کوتاهی مدال طلای مسابقات بین المللی قرقیزستان را به 

دست بیاورد.
۲۰ ســاله اســت و برای تامین بخشــی از هزینه های 
ورزش خود در شرکت قند فریمان کار می کند. وقتی ۱۰ 
ســاله بود به جودو وارد شــد و به عضویت تیم ملی هم 
درآمد اما فدراسیون که تعلیق شد، کشتی را انتخاب کرد. 
تکنیک های جودو را در کشتی پیاده کرد و با قهرمانی در 

مسابقات کشوری به تیم ملی آلیش رسید.
محدثه حسینی در  اولین ســال حضورش در کشتی 
به مســابقات بین المللی قرقیزســتان اعزام و طلای وزن 
۶۵ کیلوگرم را به دســت آورد اما دوباره به جودو برگشت 
و امیدوار اســت که تعلیق از فدراســیون برداشته شود تا 
شــانس حضور و مدال آوری در مســابقات بین المللی را 

داشته باشد.
حســینی با خبرنگار ایســنا به گفت وگو پرداخت که 

مشروح آن را در ادامه می خوانید.
جودو تعلیق شد، کشتی گیر شدم

از ۱۰ ســالگی وارد جودو شدم. آن زمان هنوز کشتی 
زنان در ایران فعال نشــده بود و جودو نزدیک ترین رشته 
به کشــتی بود به همین دلیل این رشته را انتخاب کردم. 

۱۲ سال هم عضو تیم ملی بودم.
زمانیکه فدراسیون تعلیق شــد تمریناتم متوقف نشد 
چون می دانستم بالاخره تعلیق برداشته می شود اما مجبور 
شدم به رشــته دیگری بروم. از آنجایی که دایی و برادرم 
کشــتی گیر بودند، به این سمت کشــیده شدم. البته آنها 
آزاد و فرنگــی تمرین می کردند امــا در زنان فقط آلیش 

داریم.  
در تمرینات کشتی اســتان خودم شرکت کردم و بعد 
از چند ماه در مســابقات کشوری قهرمان شدم. مسئولان 
اســتان قبل از مسابقات کشــوری آلیش آنالیزی انجام و 

امیدواری دادند که قهرمان می شــوم. یکسری تاکتیک ها 
هم از جودو داشــتم که آنها را بــه کار گرفتم و قهرمان 

شدم. بعد از آن به عضویت تیم ملی درآمدم.  
استرسم را کنترل کردم و طلا گرفتم

در اردوی تیم ملی کشــتی قبل از اعزام به مســابقات 
قرقیزستان شرایط خوبی داشتم و مربیان خوبی را انتخاب 
کرده بودند. خانم ها براتی، میرزایی و درخشانی هر چه در 
توان داشــتند برای ما گذاشتند و کم و کسری نداشتیم. 
آنالیز خوبی هم از رقبای قزاقســتان و قرقیزســتان انجام 
داده بودیم تا به مشــکل برنخوریم. البته موقع مسابقات 
استرس داشتم اما باید کنترل می کردم و با تمریناتی که 

داشتم بر استرسم غلبه کردم.
لحظه ای که طــلا گرفتم حس خیلی خوبی داشــتم 
چون هر ورزشکاری آرزو دارد روی سکوی قهرمای برود و 
برای کشورش افتخارآفرینی کند. من هم با توکل به خدا، 
زحمات پدر و مــادرم و تمریناتی که با برادرم انجام داده 
بــودم، اعتماد به نفس خوبی را برای قهرمانی به دســت 

آورده بودم.
دوری از جودو برایم سخت است

بعد از برگشت از مسابقات قرقیزستان فدراسیون جودو 
اعلام کرد، جودو می تواند در بازی های کشورهای اسلامی 
شــرکت کند. به همین دلیل از نفرات اول سال های قبل 
دعوت کردند تا در انتخابی مدعیان جودو شــرکت کنند. 
من هم شــرکت کردم و به عضویت تیم ملی درآمدم. در 

حال حاضر هم در اردو هستم.
من جودوکار هستم که به کشتی وارد شدم اما الان که 
رشته خودم می تواند در مسابقات شرکت کند، برگشتم تا 

زحمات فدراسیون و مربیانم را جبران کنم.
 البته با خانم براتی ســرمربی تیم ملی آلیش صحبت 
کردم و تصمیم بر این شــد که فعلا در جودو بمانم و اگر 
تعلیق فدراســیون جودو تا مسابقات کشوری آلیش ادامه 

داشت به کشتی برگردم. من از بچگی به جودو وارد شدم، 
به این رشــته علاقه دارم و رفتن به رشــته ای دیگر برایم 
سخت اســت. البته به کشتی هم علاقمند شده ام و رشته 

فوق العاده ای است.
به خاطر شرایط اقتصادی مجبورم کار کنم

در کنار ورزش در دانشــگاه آزاد فریمان در رشته علوم 
تربیتی تحصیل می کنم و در شــرکت قند فریمان هم کار 
می کنم. هدف یک ورزشــکار ورزش و قهرمانی اســت اما 
شرایط اقتصادی کشــور به گونه ای است که مجبورم کار 

کنم چون هزینه های بلیت و مکمل ســنگین اســت اما 
خوشــبختانه شــرکت قند در مورد رفت و آمدها، اردوها 
و هزینه ها حمایتم می کند و مثل کارگرهای دیگر به من 

سخت نمی گیرند.
از تیم مدیریتی شــرکت قند فریمــان آقایان ابراهیم 
دهقان پیــر، فرهام دهقان و علی امینی تشــکر می کنم 
چون حمایتم می کنند. با شــرایط اقتصادی فعلی، کمتر 
اسپانسری پیدا می شود که ورزشکاران را حمایت کند اما 

مدیران این کارخانه از من حمایت کردند.

از تعلیق جودو تا کار در کارخانه قند با دختر طلایی کشتی!

یک کارشــناس داوری معتقد است گل نخست التعاون به 
سپاهان در وضعیت آفساید به ثمر رسیده است.

حیدر ســلیمانی، کارشــناس داوری درباره قضاوت دیدار 
ســپاهان ایران و التعاون عربستان در گفتگو با ایسنا عنوان 
کرد: کارت قرمزی که داور در همان دقایق ابتدایی به مدافع 
سپاهان داد، درست بود زیرا پورقاز مانع از تک به تک شدن 
مهاجم حریف با مظاهری شد و به دلیل این که خطا بیرون 
از محوطه جریمه گرفته شــد، کارت قرمز صحیح بود؛ اگر 
این اتفاق داخل محوطه جریمه سپاهان می افتاد، داور باید 

به پورقاز اخطار می داد اما در این صحنه نشان دادن کارت 
قرمز تصمیم صحیحی بود.

وی ادامه داد: گل نخست نماینده عربستان در حالت آفساید 
به ثمر رســید و کاپیتان این تیم در هنگام زدن ضربه آزاد، 
نیــم بدنی جلوتر از مدافعان سســپاهان بود و گل التعاون 
باید مردود اعلام می شــد. متاسفانه در مرحله گروهی لیگ 
قهرمانان آســیا، VAR نداریم و قضاوت بر مبنای تصمیم 
داوران است و اگر چنین اشتباهی رخ دهد، امکان تصحیح 

آن توسط تکنولوژی کمک داوران ویدیویی امکان ندارد.

داوری بحث برانگیز دیدار سپاهان و التعاون

ایبای گومز به درد فولاد نخورده است

پیشکسوت فوتبال خوزســتان معتقد است فولاد می تواند از گروهش صعود 
کند.

مجید باقری نیا، پیشکسوت فوتبال خوزستان در گفت وگو با ایسنا، در خصوص 
دیدار فولاد ایران و آخال ترکمنســتان که با پیــروزی یک بر صفر فولاد همراه 
شد، اظهار کرد: بالاخره فولاد به آن چه لیاقنش بود، رسید. البته ۱۰ نفره شدن 
حریف هم به سود شــاگردان نکونام شد و آن ها هم بیشترین استفاده را از این 

موضوع انجام دادند.
این پیشکســوت خوزستان درباره کیفیت ایبای گومز گفت: این بازیکن یک 
سالی است که بازی نکرده و هر چقدر هم تجربه خوبی داشته باشد، به درد فولاد 
نخورده است. در بازی اول ۱۰ دقیقه، در بازی دوم ۴۵ دقیقه و در این بازی هم 
که اصلا بازی نکرد. در بازی دوم هم یکی از مقصران گل تســاوی شباب الاهلی 
بود. به نظرم اگر قرار است که از او استفاده کنند، باید زمان بیشتری به او بدهند.

مورینیو: به دنبال تحقیر حریف نبودیم 
رم  فوتبال  تیم  ســرمربی 
عنوان کرد تیمش تنها به نیمه 
نهایی فکر می کرد و هدفی جز 

این نداشت.
به گزارش ایسنا و به نقل از 
فوتبال ایتالیا، رم با هت تریک 
نیکولــو زانیولو با برتری ۰-۴ 
برابر بودو گلیمت توانست به 

نیمه نهایی لیگ کنفرانس برسد. 
ژوزه مورینیو ســرمربی رم گفت: حتی بعد از بازی اول که ۲ بر یک شکست 
خوردیم، همیشه این احساس را داشتم که برتر هستیم. ما تیم قوی تری هستیم، 
صراحتاً غیرقابل قبول است که فقط در تلاش چهارم توانستیم این تیم را شکست 
دهیم، اما این مهم ترین نکته بود که به مرحله بعد برسیم. این فوق العاده است، 
هواداران این همدلی و اشتیاق متقابل را با تیم ما دارند. حالا به ناپولی می رویم، 
بنابراین اگر ناپولی می خواهد اســکودتو را ببرد، ما هم می خواهیم رتبه پنجم را 
کســب کنیم و به امتیازهای این دیدار نیاز داریم. من معتقدم رم خیلی بهتر از 
آن چیزی است که مردم درباره ما می گویند. در واقع ما خیلی بهتر از آنچه مردم 

می گویند بازی می کنیم.
او در ادامــه گفت: من در نیمه اول به تیمم گفتم که هدف ما تحقیر حریف 
نیست، فقط رسیدن به نیمه نهایی باید مهم باشد. طبیعتاً کمی خستگی در تیم 
بود، اما تیم شایسته آن بود. بازی در روزهای پنجشنبه و آخر هفته دشوار است، 

اما ما اینجا پرچم ایتالیا را در اروپا به اهتزاز در می آوریم.

ارزیابی داوران از خطای هند هرج و مرج کامل است 
در دیدار برگشت لایپزیگ 
نماینده فوتبال آلمان در این 
فصل از رقابت ها توانســت با 
۲ گل حریف سرسخت خود 
را شکست دهد و با برتری ۳ 
بر یک در مجموع دو دیدار به 
مرحله نیمه نهایــی راه یابد. 
انکنکــو در دقیقــه ۱۸ و ۸۷ 
گلهای بازی را به ثمر رساند و تیمش را به دور بعدی رساند. گل دوم این بازیکن 

از روی نقطه پنالتی به ثمر رسید.
جیان پیرو گاسپرینی از »هرج و مرج مطلق« در نحوه ارزیابی داوران از خطای 
هند انتقاد کرد و گفت: نکته عجیب این است که درست قبل از آن صحنه داور 
یک ضربه آزاد برای خطای هند صادر کرد که به نظر بســیار کمتر از اتفاق رخ 
داده در محوطــه جریمه بود. وقتی صحبت از قوانین هند به میان می آید، هرج 
و مــرج مطلق وجود دارد، زیرا حتی یک داور می تواند موقعیت ها را با فاصله ۳۰ 
ثانیه متفاوت قضاوت کند. در کل بازی متعادلی بود، ما فکر کردیم خیلی خوب 
بازی خواهیم کرد و همینطور نیز شد ولی روی دو اتفاق دروازه ما باز شد. ما دائماً 
حمله کردیم ولی شوت های کافی به سمت دروازه حریف نزدیم. لایپزیگ بدون 

شک تیم بسیار خوبی است.

اخبارکوتاه


